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Zdravím, Mistryně. 
Podle zprávy 
Taiwanských národních 
laboratoří  
aplikovaného výzkumu, 
odborníci objevili 
velká podmořská ložiska 
metanu na mořském dně 
jihozápadně od Formózy 
(Taiwanu), což patří mořské  
oblasti Penghu. 
S naléhavostí  
globálního oteplování, 
pokud se včas nevyvinou  
technologie 
ke zpracování ložisek metanu 
pod oceánem, aby ho  
přeměnily v užitečný přírodní  
plyn k lidské potřebě, 
co můžeme udělat, abychom  
se vyhnuli katastrofám 
způsobeným uvolněním 
metanu z oceánu 
a jím otrávenému vzduchu? 
Prosím vysvětlete nám to. 
Děkuji Vám, Mistryně! 
To není snadné. 
Čelíme stejnému problému 
všude, ne jen v Penghu 
nebo na Formóze (Taiwanu). 
Kdyby obyvatelé Země 
obecně měli hodně zásluh, 
naše technologie by byly 
mnohem vyvinutější 
a vědci by byli schopni 
přemýšlet o způsobu, 
jak získat plyn ku  
prospěchu lidí, 
místo toho, aby jim ublížil. 
Závisí to na našich zásluhách, 
ne jen na technologii. 
Nemáme-li dostatek zásluh, 
nebudeme schopni vyvinout 
tyto technologie. 
Naším nejdůležitějším  
úkolem je prosazovat  
vegetariánskou stravu 
a morální aspekty. 
A pak to bude záležet   
na situaci. 

Já si také přeji, 
abyste se svojí prací uspěli, 
aby mnoho lidí vědělo o tom,   
že vegetariánství je řešení. 
Takto by se věci  
zlepšovaly a zlepšovaly. 
Jen pokud budeme  
vegetariány a morální,  
vyhneme se katastrofám. 
Pak můžeme vyvinout 
více dobrých technologií. 
Jinak, budeme-li dále 
ubližovat jiným lidem 
a zvířatům, 
je jedno, jak vyvinuté  
jsou naše stroje,  
objeví se další problémy. 
Na Lunární Nový rok 
tento rok bylo v oblasti  
pobřeží ostrovů Penghu 
celkem 400 tun mrtvých ryb, 
včetně korýšů, 
kteří jsou schopni vydržet 
chladné teploty, jako jsou 
humři a krabi 
a také větších,  
hlubinných ryb.  
Obyvatelé v Penghu 
si mysleli, že jednoduše  
umrzli. 
Ale já jsem lidem řekla, 
že nemuseli umrznout,  
ale že byly otráveny 
metanem uvolněným  
z oceánu 
díky globálnímu oteplování. 
Ale nikdo mi nevěřil. 
Můžete prosím vysvětlit 
pravou příčinu 
této události,  
aby obyvatelé Penghu 
omezili svoji spotřebu ryb? 
Děkuji Vám, Mistryně! 
To je pravda. 
Co jste řekla, je pravda. 
Tyto ryby zemřely 
na jedovatý plyn. 
Neumrzly. 
Kdyby to tak bylo,  
zemřely by už dávno. 

Proč zemřely až teď? 
Země se také otepluje, 
jak by tedy mohly zmrznout? 
Není takové teplo, 
aby se uvařily k smrti 
a není možné,   
aby zemřely zimou. 
Musely tedy zemřít  
na jedovatý plyn. 
Média také oznámila, 
že se uvolnil plyn  
v jisté oblasti moře 
kolem Penghu. 
Můžete jim tu zprávu ukázat. 
Neděje se to jen v Penghu. 
Zmiňovala jsem,  
že se to děje  
na mnoha místech. 
V několika zemích  
viděli mrtvé ryby  
ve svých mořích. 
Některé tyto oblasti  
jsou větší než Formóza 
(Taiwan). 
V některých oblastech oceánu 
vymřely všechna stvoření. 
Nezůstaly  
tam žádná živá stvoření. 
Všechny ryby, krevety 
a vše ostatní bylo  
na mnoha místech zabito. 
V některých oblastech 
větších než New York 
vymřela všechna zvířata.  
Stalo se to  
v blízkosti Ameriky 
a také dalších zemí. 
Teď to přišlo na  
Formózu (Taiwan). 
Přesto, že je více oblastí,  
nenašli jsme je všechny. 
To je skutečně znepokojující. 
Kdybychom o těchto   
věcech dnes nemluvili, 
věděli by o tom jen  
lidé v Penghu. 
Nikdo jiný na světě  
by o tom nevěděl. 
Na mnoha místech je to tak. 
Mnoho lidí,  

http://www.suprememastertv.com/
http://www.suprememastertv.cz/
http://suprememastertv.cz/download.php
http://suprememastertv.cz/filmy.php


Titul: TV_912_Jedovatý plyn v oceáne a v atmosfére_II 

Celosvětové satelitní vysílání www.SupremeMasterTV.com, české překlady a podpora www.SupremeMasterTV.cz  
Videa ke stažení ve formátu (.mpg, .avi, .flv) naleznete na: http://SupremeMasterTV.cz/download.php 
Video k těmto titulkům naleznete v seznamu filmů: http://SupremeMasterTV.cz/filmy.php          Strana 2 / 4 

kteří žili na ostrovech 
se stěhují do jiných zemí 
a na jiné ostrovy, 
protože jejich ostrovy 
zalévá voda a oni  
tam již nemohou žít. 
Neovlivňuje  
to jen ryby, krevety 
a jiná mořská zvířata. 
Je to děsivé. 
Je to velice děsivé. 
Já jen doufám,  
že se lidé brzy probudí. 
Jinak bude tato katastrofa 
nepředstavitelná. 
Sledujete-li  
Supreme Master Television, 
věděli byste, 
že 270 druhů žijících bytostí 
vymírá každý den. 
Není to jen v Penghu. 
Dělám si tedy skutečně  
starosti. Proto jsem vám  
radila, abyste distribuovali 
více letáků a psali více dopisů 
vládám, 
žádali vlády  
a média, aby dělali reportáže  
a pomáhali. 
Jinak Zemi nezachráníme. 
Ale pokaždé po meditaci 
mám pozitivní pocit, 
že to můžeme zvládnout. 
V zmysle znižovania emisií 
skleníkových plynov, 
mohli by ste nám 
urobiť predstavu o tom, 
koľko by sme skutočne 
mali znížiť, 
aby sme zastavili túto krízu 
globálneho otepľovania? 
Musíme zredukovať 
80 % znečistenia 
z plynov 
a všetkého ostatného. 
A zastaviť jedenie zvierat. 
To je jediná cesta 
na okamžité zastavenie 
80 % znečistenia plynmi. 
Zvyšok, 

viac menej 20 %, 
dokáže príroda absorbovať 
a postarať sa o to a Zem 
sa dokáže obnoviť sama. 
Zem má mechanizmus 
na vlastnú obnovu. 
Je to len tak, 
že planétu preťažujeme. 
Príliš veľa znečisťujeme 
a vytvárame príliš 
vražednej karmy. 
Preto sa Zem dokonca  
ani nesmie obnoviť, 
kvôli zlej karme obyvateľov. 
Hneď ako vymažeme túto 
zlú odplatu 
vplyvom zabíjania, 
potom sa Zem zmení, 
bude smieť opraviť sa, 
zregenerovať sa 
a znovu podporovať život. 
Všetko sa to točí 
okolo zlej karmy. 
Preťažujeme schopnosť 
Zeme, takže musíme 
obrátiť naše činy. 
Všetko je to o tom. 
Jedenie mäsa spôsobuje 
80 % globálneho otepľovania 
zo znečistenia. 
Ak teda len prestaneme 
jesť mäso, 
prestaneme zabíjať zvieratá 
kvôli jedlu, 
potom 80 % znečistenia  
z plynov zmizne. 
A budeme žiť v mieri, 
v zdraví, šťastí a opäť 
budeme mať dlhý život. 
Kvôli súvisiacemu  
znečisťovaniu 
z rôznych smerov; 
doprava, znečisťovanie vody,  
ťažba dreva, odlesňovanie, 
chladenie, 
medicínska starostlivosť  
o zvieratá a ľudí, atď. 
všetky druhy znečistenia 
pochádzajú z výroby mäsa. 
Nie je to len pôda, 

ktorú používajú. 
Nie je to len metán a 
oxid dusný, ktorý produkujú, 
sú to všetky 
vedľajšie produkty. 
Ten zoznam nemá konca. 
Môžete si znovu pozrieť 
na SupremeMasterTV.com 
niektoré fakty. 
A aktuálne informácie, 
ktoré sme zhromaždili 
z vedeckého pohľadu, 
keď si ich spojíte dohromady, 
urobíte si obraz. 
Niekde som už zmieňovala 
veľa z toho. 
Nemôžeme sa úplne  
spoliehať iba na ekologické  
technológie, aby sme  
zachránili planétu, nie. 
Pretože najhoršia príčina 
je z mäsového priemyslu. 
Každý to vie. 
Všetci vedci nám to už 
oznámili. 
Nie je to len 
o záchrane planéty. 
Je to o záchrane duší 
vašich bratov a sestier 
na Zemi. 
Ak títo ľudia  
porozumejú naliehavosti 
globálneho otepľovania 
a budú chcieť v srdci 
zachrániť životy 
na tejto planéte, 
potom taký človek, 
ktorý má také srdce, 
bude zachránený, 
ich duše budú pozdvihnuté 
do vyššej úrovne. 
Pokúšajú sa o vegetariánstvo 
preto, že chcú zachrániť 
životy na planéte, 
dúfajú, že zachránia životy 
na tejto planéte;  
aspoň sa pripoja k úsiliu 
o záchranu ostatných ľudí, 
záchranu zvierat, 
záchranu života na Zemi. 
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A čo viac, Zem samotná 
je tiež bytosť. 
Takže to nie je o záchrane 
vás, vašich životov. 
Nie je to len o záchrane 
životov, je to o záchrane 
duší ľudí, 
pozdvihnutí ich vznešenosti, 
prebudení ich 
vyššieho vedomia. 
Takže len hovorím, že aj keď 
nezachránime planétu, 
zachránime mnoho duší, 
aby mohli ísť hore 
do vyššej úrovne 
vedomia v Nebi. 
Alebo prinajmenšom 
sa narodia 
na lepšej planéte, 
aby mohli pokračovať 
vo svojej duchovnej ceste 
už z vyššej úrovne. 
Takže teraz skoncujte 
s vaším pesimizmom. 
Čokoľvek robíte, 
zachráni to životy. 
Možno nie život 
na fyzickej úrovni, 
ale večný život, 
a to je veľmi vznešený účel. 
Nie je treba obávať sa, 
či bude Zem 
zničená alebo nie. 
My žijeme večne 
a ak môžeme 
zachrániť akékoľvek duše, 
aby žili večne 
v šťastí a požehnaní, 
mali by sme to urobiť. 
Práve teraz kvôli našej 
planetárnej kríze je jediným 
a jednoduchým riešením 
stať sa vegetariánom. 
To je ono. 
Dokonca netreba  
ani meniť technológiu. 
Byť ekologický je dobré. 
Samozrejme, 
je vždy dobré 
chrániť životné prostredie 

a byť milujúci 
voči planéte Zem, 
ktorá je tiež bytosťou, 
a podporuje nás so všetkou 
láskyplnou dobrotou a 
a vyživujúcou materskou  
láskou. Len byť  
vegetariánom, byť súcitným 
ku všetkým bytostiam, 
len zastaviť všetko zabíjanie, 
prinajmenšom zvieratá, 
len zastaviť zabíjanie zvierat, 
prestať ich jesť, 
len byť vegetariánom, 
a náš osud sa zmení, 
osud celej populácie 
na planéte sa zmení 
a môžeme planétu zachrániť. 
Nielen že môžeme 
zachrániť túto planétu, 
ona bude ešte krajšia, 
ešte rozvinutejšia. 
Ľudia budú žiť vo väčšom 
mieri, harmónii, šťastí 
a hojnosti všetkého, 
čo potrebujú. 
A my sa budeme rozvíjať 
viac a viac, ako by sme si 
kedy dokázali predstaviť. 
Vyvinieme viac 
výnimočných technológií. 
Navštívime viac 
výnimočných planét 
vzdialených miliardy 
svetelných rokov, 
ak zmeníme svoj osud 
a budeme súcitnejší, 
láskyplní a láskaví 
k ľudským bytostiam 
a tiež k našim priateľom 
zvieratám. Naša planéta 
sa úplne zmení. 
Nedokážete si predstaviť, 
aké Nebo by bolo na Zemi, 
keby sa všetci stali 
vegetariánmi. 
Keď som vám povedala  
o tom období 4alebo 5 rokov, 
ak nebudeme nič robiť, 
potom budeme mať 

problémy, 
pretože z oceánu 
sa uvoľní plyn 
a my budeme otrávení. 
Bude vo vzduchu. 
Preto hovorím len o tom. 
Pretože ak len stúpne hladina 
vody, môžete použiť čln, 
jachtu, ak ste bohatí 
alebo postaviť loď ako Noe, 
odísť vyššie do hôr 
atď.,  
nasadnúť do helikoptéry 
a čakať alebo 
použiť helikoptéru, 
ktorá dokáže stáť na vode. 
Existujú lietadlá 
a helikoptéry, 
ktoré dokážu pristáť na vode. 
Niektorí ľudia si ich 
môžu dovoliť a môžu byť 
schopní nejako uniknúť 
riziku stúpajúcej vody. 
Ale nie vtedy, 
keď budeme mať jedovatý 
plyn vo vzduchu. 
A to bolo predtým, 
než som vedela 
o objavoch vedcov 
hovoriacich o roku 2012. 
Teraz máme vedecké 
dôkazy a podporu. 
Takže tak to je. 
To poznanie teda 
nepochádza z toho, 
čo som sa naučila v škole. 
Žiadne školy to neučili. 
A ja sama nie som vedcom, 
aby som tam sedela, 
počítala všetky tie 
vodné predpovede 
alebo vedela o všetkom tom 
plyne  z poľnohospodárstva 
alebo z oceánu. 
Nemám ani čas sedieť tam 
a počítať pomocou 
matematiky, aby som 
došla k tomu záveru. 
Jednoducho to viem 
z vnútorného nahliadnutia. 
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A neskôr sa ukáže, 
že som mala pravdu. 
A pretože máme 
vedeckú podporu, 
môžeme ísť von 
a pomôcť rozšíriť 
tento druh informácií 
alebo ísť pomáhať ľuďom. 
Takže musím za to  
poďakovať vedcom, 
pretože bez ich podpory 
neviem, či by som vám 
vôbec mohla povedať,  
aby ste išli rozdávať letáky 
o klimatických zmenách 
a tom všetkom. 
Vždy, keď niečo  
predpovedali, 
tak sa to neudialo. 
Ale poviem vám, 
prečo sa to ešte nestalo. 
Na svete je viac 
osvietených ľudí, 
viac vegetariánov, 
viac súcitu, 
vzájomnej pomoci, 
láskyplnej dobroty, 
toto je mocné. 
Neustále to potláča preč 
negatívnu silu, 
preč z hranice, 
preč od bezprávia, škody. 
A tak, čím viac robíme 
náš program práve teraz, 
napríklad to, že na 
Supreme Master Television 
vysielame 
všetky konštruktívne správy, 
a čím viac 
rozdávate letáky, 
čím viac ľudí 
sa stáva vegetariánmi, 
samozrejme tým stabilnejšie 
je počasie na planéte 
a tým bezpečnejšie bude. 
Tak to je. 
Dúfam, že sa dožijem 
a uvidím ten deň, keď vláda 
skutočne zakáže mäso, 
pretože to je pre ľudí 

tiež jedovaté. 
Nehovoriac ešte o metáne, 
odpadových plynoch, 
spotrebovávaní energie, 
vody a liekov. 
Áno, je jedovaté. 
Kvôli mäsu každý ochorie. 
Mäso je jedovaté. 
Každý to vie. 
Vodca ľudí, 
ak ste vodcom ľudí, 
musíte pomôcť 
ľudí ochraňovať. 
Ak viete, 
že je niečo jedovaté 
pre vaše deti, 
dáte im to dobrovoľne? 
Aby ste ich zabili? 
Nie! Nie, však? 
Takže teraz všetky dôkazy 
hovoria, že mäso je jedovaté. 
Alkohol je zlý. 
Len ich úplne zakážte. 
Nie je o tom už  
žiadna diskusia. 
Nedávajte svojim ľuďom 
jedovaté veci. 
Nedovoľte, aby boli 
v blízkosti vašich ľudí. 
Dokonca aj deti majú 
prístup k alkoholu, 
nehovoriac o mäse. 
Dobre, to je všetko. 
Musíme zakázať mäso. 
Zakazujeme ho teraz tým, 
že ukazujeme ľuďom, ako 
jesť a variť vegetariánsky. 
Všetci o tom hovorme. 
Toto je skutočne pre prežitie. 
Máte len dva roky na zmenu. 
Dva roky. 
Pretože štyri roky potrvá, 
kým sa to stane, 
ale len dva roky 
máme na to, 
aby sme niečo urobili, 
ináč sa to stane. 
Urobte z toho svoju 
životné poslanie, informovať 
ľudí o nebezpečenstve 

jedenia mäsa  
a ukážte im riešenie. 
Mäso skutočne nie je dobré 
pre našu planétu. 
Mäso je zlé. 
Pretože mäso je  
tou príčinou, nie ľudia! 
Nie ľudia, áno? 
Oni to nevedia. 
Skutočne to nevedia. 
Navzájom sa ovplyvňujú. 
A sú skutočne len úbohými 
obeťami situácie. 
Skutočne je to tak. 
Musíte to robiť s láskou. 
Musíte mať veľký súcit, 
aby ste obetovali svoj čas 
a energiu. 
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